
Zápis - RADA ŠKOLY 

 
Gymnázium Vincence Makovského se sportovními třídami 

Nové Město na Moravě 

5. listopadu 2013 – ředitelna gymnázia 

 
datum konání: 5. 11. 2013  

přítomni: Dagmar Hromádková, Martina Fuksová, Miloš Bukáček, Jana Dvořáková,  

  za vedení školy: Jiří Maděra, Miloš Okurka 

omluveni: Michal Šmarda, Miloš Nejedlý 

 

program: 

1. Informace o hospodaření v roce 2013 

2. návrh rozpočtu 2014 

3. úprava ŠVP – standardy pro NG 

4. 120 let gymnázia 

5. diskuse. 

 

ad1. - Rada školy projednala hospodaření za roky 2012 a 2013 

 - členové rady vzali předložený materiál na vědomí a neměli žádné připomínky 

ad2. - Rada školy projednala návrh rozpočtu pro rok 2014 

 - členové rady vyjádřili souhlas s podaným návrhem 

ad3. - Rada školy byla informována o úpravě ŠVP ve vazbě na standardy pro NG 

 - členové rady vzali předložený materiál na vědomí 

ad4. - Rada školy byla informována o přípravě oslav 120 let vzniku střední školy v roce 

2014 

 - členové rady vyjádřili souhlas s předloženou informací 

 - členové rady doporučili zahájení zajišťování finančních prostředků od sponzorů, 

z grantů i jiných zdrojů 

ad5. - členové rady doporučili zajištění internátu pro sportovce přístavbou vlastní budovy u 

gymnázia 

 - byla podána informace o akci „S vánocemi za dveřmi“ 

 

zapsala: J. Dvořáková 

 Mgr. Dagmar Hromádková 

předsedkyně Rady školy   


